
Okres  sprawozdawczy od 26 listopada 
do 28 grudnia 2015 roku

Na ostatniej sesji w dniu 25 listopada 2015 roku  podjęto 17 uchwał, które
zostały, bądź zostaną wdrożone do realizacji. 

W  okresie  sprawozdawczym,  tym  razem  wyjątkowo  krótkim  wydałam  13
zarządzeń, które dotyczyły:

– powołania przedstawicieli Gminy Janowiec Kościelny do prac w komisji
odbiorowej  na  zadanie  pn.”  Przebudowa  drogi  Szczepkowo-Iwany-
Krajewo-Kawęczyno  ETAP  II  Poprawa  bezpieczeństwa  na  drodze
gminnej  Nr  191027N  na  odcinku  Szczepkowo-Iwany-Krajewo-
Kawęczyno od km 4+916 do km 5+400 poprzez jej przebudowę”,

– zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny na 2015 rok,
– ustalenia metodologii wyliczenia kosztów wychowania przedszkolnego

dziecka  zamieszkałego  poza  terenem Gminy  Janowiec  Kościelny,  a
uczęszczającego do oddziału  przedszkolnego w szkole  podstawowej
prowadzonego przez Gminę Janowiec Kościelny,

– ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do najmu (dot. Działki
Nr 304 w janowcu Kościelnym – lokal usługowy – prowadzenie Ośrodka
Zdrowia),

– ogłoszenie wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy  (dot.
Działki  Nr  120/2  w  msc.  Szczepkowo  Borowe  pod  zainstalowanie
urządzeń służących do działalności telekomunikacyjnej),

– w/s powołania komisji przetargowej (do przeprowadzenia przetargu na
sprzedaż  nieruchomości  w  msc,  J  anowiec  Kościelny  ,  działka  Nr
302/3),

– w/s przeprowadzenia inwentaryzacji rocznej,
– w/s planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli

na rok 2016,

Do  najważniejszych  zadań  w  okresie  sprawozdawczym  należy  wskazać
prace związane z zakończeniem roku budżetowego, co wiąże się z licznymi
rozliczeniami i sprawozdawczością.

Jeżeli chodzi o wydarzenia, to w szczególności czas licznych Spotkań
Opłatkowych,  które  służą  integracji,  a  także  podsumowaniom  mijającego
kolejnego roku działalności samorządowej.
Pierwsze  spotkanie  było  w  ZOZ  w  Nidzicy,  na  którym  Gminę  naszą
reprezentowała  Sekretarz  Gminy Pani  Zofia  Wielgus,  która  jest  członkiem
Społecznej  Rady ZOZ. Tego dnia  zostały uroczyście  przekazane dla  ZOZ
dwa ambulanse wraz z wyposażeniem. W zakupie jednej z nich ma też swój



udział  (  b.  skromny)  Gmina  Janowiec  Kościelny,  za  co  zostało  wręczone
podziękowanie przez Panią Dyrektor ZOZ.

Kolejne Spotkanie Opłatkowe to Wigilia Seniora w SOKSiR dnia 17 grudnia,
na  które  zostały  zaproszone  osoby  wskazane  przez  Państwa  Radnych  i
Sołtysów  naszej  Gminy.  Tego  dnia  też  zorganizowane  zostało  Spotkanie
Opłatkowe w Środowiskowym Domu Samopomocy w Szczepkowie Borowym.

Następnie  18  grudnia  zostało  zorganizowane  Spotkanie  Opłatkowe  przez
Starostę Powiatu dla Samorządowców Powiatu.
W tych  spotkaniach,  które  wymieniłam uczestniczyłam wspólnie  z  Panem
Przewodniczącym  Rady  Gminy.  W  Wigilii  Seniora  udział  wzięła  też
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marlena Szemplińska.

Następnie w godzinach wieczornych 18 grudnia wspólnie z Strażakami
uczestniczyliśmy w  Powiatowym Spotkaniu  Opłatkowym Strażaków OSP i
PSP, zorganizowanym przez Kapelana Strażaków i Zarząd Powiatowy ZOSP.
W spotkaniu wzięli udział Wojewódzki i Powiatowy Komendant PSP.

Wśród innych wydarzeń w omawianym okresie  nalezy wskazać:

21  grudnia  na  zaproszenia  Marszałka  byłam  uczestnikiem
Wojewódzkiego  Spotkania  Opłatkowego  z  udziałem  Samorządowców
Województwa,  Powiatów  i  Gmin,  a  także  przedstawicieli   Parlamentu  i
wszystkich wojewódzkich jednostek oraz służb.

- 30 listopada  został podpisany aneks do umowy z Wojewodą Warmińsko-
Mazurskim  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  realizację  zadania  z  zakresu
administracji rządowej, zgodnie z ustawą o pomocy społecznej,  dotyczących
prowadzenia i  rozwoju infrastruktury środowiskowych domów samopomocy
dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi,  tj.na  pokrycie  wydatków
inwestycyjnych  związanych  z  realizacją  kolejnych  etapów  zadania
polegającego na standaryzacji oraz realizacji planów rozwojowych Ś D S w
Szczepkowie Borowym.
Na  realizację  tego  zadania  Wojewoda  udzielił  dotacji  celowej  w  kwocie
1.520.000 zł, w tym 170 tyś. z przeznaczeniem na zakup wyposażenia i 1.350
tyś.zł  z  przeznaczeniem  na  wykonanie  prac  inwestycyjnych  w
Środowiskowym Domu Samopomocy w Szczepkowie Borowym. 

- 1 grudnia odbyło się spotkanie Zarządów trzech naszych jednostek OSP, na
których omówiono potrzeby szkoleniowe oraz wyposażeniowe na rok 2016.
Najpilniejszym zadaniem jest zakup nowej beczki na samochód gaśniczy w
Szczepkowie  Borowym,  która  mimo  licznych  napraw  nadal  przecieka.
Wspólnie ustalono podział środków na szkolenia. Mimo znacznego postępu w



zakresie  wyposażenia  jednostek  OSP,  niezbędne  są  dalsze  zakupy,  które
pozwolą na zapewnienie bezpieczeństwa w czasie akcji gaśniczych, a także
na doskonalenie umiejętności poprzez szkolenia.
Temat rozliczenia dotacji przez Gminę, a przeznaczonej na dofinansowanie
rozbudowy  remizy  strażackiej  w  Nowej  Wsi  Wielkiej  został   szczegółowo
omówiony  na posiedzeniach stałych komisji  Rady Gminy.  W najbliższych
dniach  wspólnie  z  Druhami  z  OSP  w  Nowej  Wsi  Wielkiej  zostanie
zainstalowana syrena.

– 3 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu informacyjnym dla beneficjentów
PROW na lata 2014-2020,  ze szczególnym uwzględnieniem operacji
„Budowa  lub  modernizacja  dróg  lokalnych”,  zorganizowanym  przez
Marszałka  Województwa.  Została  podtrzymana  decyzja,  że
dofinansowanie wyniesie 63,63% kosztów kwalifikowanych i nie więcej
niż  3  mln  zł  dla  beneficjenta,  z  tym,  że  środków  nie  starczy  dla
wszystkich.  Jest  przygotowana  punktacja,  zaś  konkurs  będzie
ogłoszony w miesiącach grudzień-styczeń.

Obligatoryjne kryteria to:
1)droga łączy jednostki osadnicze z istniejącą drogą publiczną,
2) droga wewnętrzna stanie się drogą publiczną już na etapie wniosku o
płatność  i  na  etapie  wykonawstwa  musi  mieć  parametry  drogi
publicznej,
3) suma kosztów kwalifikowanych nie może przekroczyć kwoty 1 mln
Euro, czyli całej wartości brutto już na etapie składania wniosków.
4) 100% środków publicznych na pokrycie zadania i nie można łączyć z
innymi programami, np.z Schetynówką.
 Bardzo istotne będzie, aby droga prowadziła do obiektu użyteczności
publicznej,  łączyła  się  z  drogą  wyższej  kategorii  i  aby było  zawarte
porozumienie np.z Powiatem o  partycypacji w realizacji zadania.

– 4 grudnia  uczestniczyłam w szkoleniu  na  temat  zmian  w  ustawie  o
samorządzie gminnym od 1 stycznia 2016 roku.

Najważniejsze zmiany to:
1) możliwość łączenia gmin lub utworzenia nowej gminy,
2)   gmina  może  zapewnić  wspólną  obsługę,  w  szczególności
administracyjną, finansową i organizacyjną:
- jednostkom organizacyjnym gminy,
- gminnym instytucjom kultury,
-  innym  osobom  prawnym,  zaliczanym  do  sektora  finansów
publicznych,np Spółkom prawa handlowego,
Zatem  od  1  stycznia  bez  żadnych  wątpliwości  Urząd  Gminy  może
obsługiwać szkoły i SOKSiR.  
Rada  Gminy  po  1  stycznia  określi  w  drodze  uchwały  jednostki



obsługujące  i  obsługiwane  oraz  zakres  obowiązków  powierzonych
jednostkom  obsługującym.  Zakres  wspólnej  obsługi  nie  zwalnia
kierowników  od  dysponowania  środkami  publicznymi  oraz  od
zaciągania zobowiązań oraz od sporządzania i  zatwierdzania planów
finansowych  oraz  przeniesień  wydatków  w  tych  planach.  Za  całość
gospodarki  finansowej danej jednostki nadal odpowiada kierownik tej
jednostki.  Zmiana  ustawy  pozwala  na  utworzenie  centrum  obsługi
wszystkich  samorządowych jednostek i  instytucji  kultury,  wówczas w
jednostkach obsługiwanych nie zatrudnia się głównego księgowego.
W naszej  gminie  obsługę finansową szkół  prowadzi  już  od wielu  lat
Urząd, co było zawsze zastrzeżeniem przez kontrolujących, teraz od 
1 stycznia 2016 roku ustawa daje taką możliwość.
 Również  od  1  października  2015  roku  obsługę  finasowo-ksiegową
SOKSiR przejął Urząd Gminy, kierując się projektem zmian do ustawy o
samorządzie gminnym.

Po wejściu w życie zmian, czyli  po 1 stycznia 2016 roku zostaną
przygotowane  stosowne  projekty  uchwał,  aby  w  zgodzie  z
nowelizacją ustawy były te zadania realizowane.

– 4  grudnia  Urząd  Gminy  otrzymał  podziękowanie  za  długoletnią
współpracę na rzecz Polskiego Czerwonego Krzyża. Tego dnia było
obchodzone  70-lecie  PCK  w  Nidzicy.  Gminę  reprezentował
Przewodniczący   Komisji  Oświaty  i  Kultury  Pan  Stanisław
Kazimierski, za co serdecznie dziękujemy.

– 4  grudnia  odbył  się  odbiór  techniczny  II  etapu  drogi  gminnej
Szczepkowo-Iwany-Krajewo  Kaweczyno.  W  ramach  pozyskanej
przez  Gminę  dotacji  celowej  z  budżetu  Wojewody  Warmińsko-
Mazurskiego  położono  dywanik  asfaltowy  na  odcinku  484  mb.
Wartość zadania 147 169,06 zł,  w tym dofinansowanie w ramach
Programu Wieloletniego NPPDL - 73 584 zł. 
Łącznie  w 2015 roku wykonano nową nawierzchnię asfaltową na
odcinku  1  km,  za  kwotę  308  tyś.zł.  Na  pierwszy  etap  Gmina
pozyskała  dofinansowanie  w  kwocie  80  tyś  zł  od  Zarządu
Województwa Warmińsko-Mazurskiego.
 Łącznie dofinansowanie, to kwota 153 584 zł. 

Tego  dnia   mieszkańcy  Sołectwa  Iwany  na  czele  z  Panią  sołtys
przygotowali  piękne  spotkanie  integracyjne  przy  ognisku,  przy
nowym odcinku drogi,  w trakcie którego dokonano podsumowania
przebiegu robót i rozliczeniowego zadania inwestycyjnego. 
W spotkaniu uczestniczyłam wraz z Panem Przewodniczącym Rady
Gminy, z radną Panią Ewą Szczepkowską , z Panią Skarbnik oraz
pracownikami Referatu Gospodarki Terenowej.
Byli też przedstawiciele wykonawcy zadania i mieszkańcy Sołectwa.



Dziękujemy Pani Halinie Czarneckiej – Pani Sołtys i Mieszkańcom.

– W miesiącu grudniu Powiatowy Zarząd Dróg uporządkował  łuk na
drodze  powiatowej  w  miejscowości  Gołębie-Miąchy,  poprzez
wyrównanie  nawierzchni  i  uzupełnienie  dziur  tłuczniem,  a  także
wycięto  krzewy  i  drzewa  rosnące  w  rowach.   Poprawiła  się
widoczność i przejezdność na tym odcinku.

– 14 grudnia został podpisany akt notarialny z Agencją Nieruchomości
Rolnych Odział Terenowy w Olsztynie, a dotyczący zwrotu nabytej
przez Gminę od ANR nieruchomości z przeznaczeniem pod budowę
oczyszczalni ścieków. Minął okres 10-u lat i Gmina nie przeznaczyła
tej nieruchomości na określony cel, czyli pod budowę oczyszczalni
ścieków, zatem musiał nastąpić zwrot.
System  oczyszczania  ścieków  powstał  na  nieruchomości
komunalnej,  która  była  bardziej  odpowiednim  terenem  dla  tej
inwestycji.

– 14 grudnia rozstrzygnięty został przetarg publiczny na zbycie działki
o pow. 3 325 m kw w Janowcu Kościelnym, za kwotę netto 55 550 zł.
Nabywcą   działki  został  mieszkaniec  Janowca  Kościelnego  Pan
Mariusz  Tobojka.  Działka  przeznaczona  jest  pod  zabudowę
mieszkaniową z usługami użyteczności publicznej.

– 15  grudnia  uczestniczyłam  w  Zgromadzeniu  Związku  Gmin
Warmińsko-Mazurskich  z  udziałem  Wojewody  Warmińsko-
Mazurskiego,  którym   został  Pan  Artur  Chojecki.  Byli  obecni  też
Marszałkowie  Województwa,  Senatorowie  RP  oraz  dyrektorzy
jednostek i służb wojewódzkich.

W trakcie spotkania wśród najważniejszych informacji  przekazano,
że:
-  na  sierpień  2016  przesunięto  ogłoszenie  konkursu  na
dofinansowanie zakupu sprzętu komputerowego, a który tak bardzo
jest nam potrzebny. Wymiana wymuszona jest nowymi programami,
które  serwują  gminom  Ministerstwa,  RIO,  Urząd  Statystyczny,  a
których nie przyjmuje przestarzały sprzęt komputerowy,

- będą możliwości też pozyskania dofinansowania na efektywność
energetyczną w budynkach publicznych (80-85%),  tj.  na wymianę
okien,  oświetlenia  i  ocieplenie,  również  na  odnawialne  Źródła
Energii.
Wiceprezes  WFOŚiGW  mówiła  też  o  możliwościach  pomocy
finansowej  z  Funduszu,  w  tym  również  dla   przedsiębiorczości.



Najbardziej aktualne informacje można znaleźć na stronie Funduszu
lub poprzez bezpośredni kontakt z pracownikami.

– W  spotkaniu  uczestniczył  też  Dyrektor  Matyczyński  z  Zarządu
Oddziału  Wojewódzkiego  ZOSP  w  Olsztynie,  który  apelował  o
zwiększenie środków na działalność OSP, które są bliżej  nas,  niż
PSP, a każda minuta ratuje życie poszkodowanych. Przekazał też
smutną  informację,  że  będą  bardzo  małe  środki  na  zakup
samochodów strażackich.
Z dniem 7 stycznia zmienia się też Komendant Wojewódzki  PSP w
Olsztynie.

– W trakcie spotkania wypracowano petycję do Parlamentu i Rządu z
apelem,  aby  w  sposób  ustawowy  zrekompensować  gminom
pomniejszone dochody z tytułu wpływów z PIT. Przewiduje się, że
dochody gmin z tytułu zwiększonej kwoty wolnej od podatku, gminy
stracą  co  najmniej  30% dochodów PIT.  Dla  naszego  budżetu,  to
strata w kwocie ok. 300 tyś zł, czyli bardzo dużo.

– Zostanie  też  przygotowany  apel  o  zmiany  ustawowe  celem
wprowadzenia  ulg  podatkowych  dla  osób,  które  ogrzewają  swoje
mieszkania ekologicznie (gaz, olej i inny opał ekologiczny).
 Jest  to jedyny sposób na walkę ze smogiem.

– Podnoszono też problemy związane ze szkolnictwem, wnioskując w
szczególności  o zmianę finansowania szkół wiejskich.

– Następnie  Wojewodzie  Warmińsko-Mazurskiemu  przedstawiono
problem  zbyt  niskich  środków  finansowych  na  realizację  zadań
zleconych samorządom.

– W miesiącu  grudniu  Pan  Sławomir  Szwarc  we  własnym zakresie
zakupił kruszywo i przeprowadził remont drogi wewnętrznej, za co
serdecznie dziękuję.

– Słowa  podziękowania  kieruję  też  do  Pani  Sołtys  Zaborowa  Pani
Annie  Komosińskiej,  która  nieodpłatnie  przekazała  bombki
świąteczne do dekoracji choinki przed Urzędem Gminy i w budynku.
Serdecznie dziękujemy za ten dar.

– W miesiącu grudniu zakupiliśmy 6 lamp energooszczędnych , które
zostaną  zamontowane  w  miejscowości  Miecznikowo-Gołębie.
Wartość nowych lamp to kwota 3 673 zł. Dlatego w tej wsi, ponieważ
będzie możliwość wymiany wszystkich lamp, zatem najłatwiej ocenić
oszczędności  z  ich  montażu.  W  najbliższych  dniach  nastąpi



wymiana.  Również  w tym tygodniu  zostanie  zamontowana lampa
solarowa,  która  energię  będzie  czerpała  ze  światła  dziennego.
Lampa  zostanie  zamontowana  przy  przystanku  PKS  w  Bukowcu
Wielkim  oświetlając  również  skrzyżowanie  z  drogą  powiatową  do
sołectwa Pawełki.

– 14 grudnia wpłynęły dopiero środki w kwocie 34.992,42 zł, z tytułu
dofinansowania  Gminnego  Święta  Pieczonego  Ziemniaka
zorganizowanego w roku 2014, w ramach Projektu PROW „Rozwój
Aktywności Społecznej Lokalnej poprzez kultywowanie miejscowych
tradycji, zwyczajów, obyczajów.

– 20 grudnia w kinie Venus w Nidzicy odbył się Koncert Gwiazdkowy ,
w którym udział wzięły dzieciaki przygotowane przez Panią Marzenę
Borkowską  –  Kierownika  SOKSiR.  Obecny  na  koncercie  Pan
Przewodniczący  Rady  Gminy  przekazał,  że  dzieci  nasze  pięknie
koncertowały i promowały Gminę w kostiumach z Logo „SOKSiR w
Janowcu  Kościelnym”.  Serdecznie  dziękujemy  Pani  Kierownik  za
przygotowanie dzieciaków, a rodzicom za dowiezienie ich do Nidzicy.

– 21  grudnia  Zespół  Szkół  w  Janowcu  Kościelnym przygotował  tez
koncert  pt.  :  Wspólnie  śpiewanie  kolęd”.  Dzieciaki  z  Zespołu
„Iskierki”  pięknie  śpiewały  kolędy,  włączając  też  do  śpiewu
zaproszonych gości i rodziców. Serdecznie dziękujemy Pani Judycie
Wrzeszczyńskiej i „Iskierkom” za piękne kolędowanie.

– W 2016 roku na mocy ustawy o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz
edukacji prawnej od 1 stycznia zostanie uruchomiony przez Powiat
Nidzicki Punkt nieodpłatnej pomocy prawnej w Janowcu Kościelnym.
Będzie to „mobilny” punkt prowadzony przez adwokatów z Fundacji
HONESTE VIVERE z siedzibą w Warszawie, który w każą środę i
czwartek w godz. Od 10oo do 14.oo w Gminnym Ośrodku Pomocy
Społecznej będzie służył pomocą prawną.
  Nieodpłatna  pomoc  prawna  będzie  przysługiwała  posiadaczom
Karty Dużej Rodziny , kombatantom i Weteranom, osobom niżej 26 i
powyżej  65  roku  życia,  osobom,   którym  w  okresie  roku
poprzedzającego zwrócenie się o pomoc przyznano świadczenia z
pomocy społecznej oraz tym, którym w wyniku klęsk żywiołowych,
katastrof naturalnych lub awarii technicznych znalazły się w sytuacji
zagrożenia lub poniosły straty.

Pomoc  obejmuje  poinformowanie  osoby  uprawnionej  o
obowiązującym  stanie  prawnym,  o  przysługujących  jej
uprawnieniach lub spoczywających na niej obowiązkach; wskazaniu



sposobu  rozwiązania  problemu  prawnego  ,  udzielenie  pomocy  w
sporządzaniu  projektu  pism,  pod  warunkiem  jednak,  ze  sprawa
znajduje  się  na  etapie  przedsądowym  i  nie  toczy  się  jeszcze
postępowanie  przygotowawcze;  sporządzenie  projektu  pisma
wszczynającego postępowanie sadowe albo postępowanie sądowo-
administracyjne;  sporządzenie  projektu  pisma  o  zwolnienie  od
kosztów  sądowych  lub  ustanowienie  pełnomocnika  z  Urzędu  w
postępowaniu sądowym; ustanowienie adwokata, radcy prawnego,
doradcy podatkowego lub rzecznika patentowego w postępowaniu
sadowoadminstracyjnym.

Pomoc nie  będzie  obejmowała  sprawy z  zakresu  prawa celnego,
dewizowego, handlowego i  działalności  gospodarczej,  z wyjątkiem
przygotowania do jej rozpoczęcia.

Ponadto  Punkt  stały  będzie  czynny  od  poniedziałku  do  piątku  w
godzinach  od  9.oo  do  13.oo  w  Miejskim  Ośrodku  Pomocy
Społecznej w Nidzicy, ul. Kolejowa 5.

Szanowni  Państwo,  kończąc  pragnę  serdecznie  podziękować  za
mijający rok pracy . Ten rok był trudny, ponieważ niewiele było możliwości na
pozyskanie  środków  zewnętrznych  na  rozwój  naszej  Gminy,  bo  wszelkie
konkursy w województwie warmińsko-mazurskim zostaną ogłoszone dopiero
w 2016 roku.

To co było możliwe do wykonania z własnych środków, było czynione
przy ogromnym zaangażowaniu i pracy całej Wspólnoty. 

Dziękuję Mieszkańcom naszej Gminy,  Państwu Radnym ,  Sołtysom i
Pracownikom  Samorządowym,  tym  w  Urzędzie  Gminy  i  Samorządowych
Jednostkach,  a  także  Państwu  Nauczycielom  i  Członkom  Stowarzyszeń,
Strażakom i Sportowcom.
 Serdeczne  słowa  podziękowania  kieruję  do  Dyrektorów,  Kierowników  i
Pracowników Urzędu Gminy, ZGK i GOPS SOKSiR , dzięki którym wszystkie
zadania samorządu gminnego są realizowane.

Dziękuję za piękne promowanie gminy i sukcesy sportowe Ludowemu
Klubowi  Sportowemu  „Orzeł,”  Zespołowi   Szkół  w  Janowcu  Kościelnym  i
Szkole Podstawowej w Waśniewie-Grabowie.

Dziękuję  wszystkim  Sponsorom  naszych  przedsięwzięć  i  inicjatyw
kulturowo-oświatowych  oraz  Organizatorom  :  SOKSiR,  Szkołom,
Stowarzyszeniom i moim Współpracownikom.

Dziękuję  za  mądre  decyzje  i  każde  wsparcie,  każdą  podpowiedź,  a



także  słowa  krytyki,  bo  one  wskazują  kierunek  działania.  Mądra  krytyka
potwierdza troskę, że sprawy gminy są bliskie sercu mieszkańców gminy.

Dziękuję za współpracę w minionym roku wszystkim Zakładom Pracy i
Podmiotom Gospodarczym oraz Organizacjom Społecznym i Prywatnym.

Szanowni Państwo, zapewne nie wszystkie plany zostały zrealizowane,
ale  należy  zawsze  pamiętać,  że  wszystko  wiąże  się  z  budżetem,  a  jego
środki są ograniczone. Nie ma też takiej możliwości, aby w danym roku zrobić
inwestycje w każdym sołectwie. 

Zawsze podkreślam, że robimy te zadania, na które możemy pozyskać
dofinansowanie i to co jest najpilniejsze dla danego środowiska.

W budżecie gminnym, tak jak w budżecie rodzinnym trzeba wybierać
priorytety  i zawsze mieć na uwadze zasoby pieniężne.

Jeszcze  raz  dziękuję  za  wszelkie  dobro  w  mijającym  roku,  za
współpracę i wyrozumiałość, a w szczególności za troskę o nasze wspólne
dobro, którym jest Gmina Janowiec Kościelny.

Dziękuję  Państwu Radnym i  Sołtysom oraz Stowarzyszeniom, którzy
we  własnym  zakresie  i  bezinteresownie  troszczą  się  o  obiekty  oraz
nieruchomości komunalne, a także integrują swoich mieszkańców.

Życzę dobrej  i  owocnej  współpracy,  a Nowy Rok 2016 niech będzie
dobrym  czasem,  czasem  dobrego  zdrowia,  szczęścia,  miłości,  radości,
życzliwości oraz pokoju w naszych rodzinach , Gminie i Ojczyźnie.

Niech spełnią się Państwa marzenia, zarówno osobiste, rodzinne, jak i
zawodowe.

Szczęśliwego Nowego Roku życzę wszystkim tu obecnym , Państwa
Rodzinom i Sąsiadom, całej Wspólnocie.

Wójt
Bożena Grochala


